
Zápisnica 

zo zasadnutia Výkonného výboru SZTPŠ 

konaného dňa 9. 3. 2017 

 

 

Prítomní:  J. Riapoš, V. Vadovičová, R. Ďurkovič, M. Čapla,  

 

Ospravedlnení: P. Matiaško, P. Bílik 

 

Prizvaní: J. Bezecný, M. Orosz, B. Režňák, M. Čambal 

  

1. Otvorenie 

  

Prvé zasadnutie VV SZTPŠ v roku 2017 otvoril a prítomných privítal predseda Ján Riapoš. 

Skonštatoval, že k programu nie sú žiadne pripomienky. Zasadnutie VV SZTPŠ sa bude riadiť 

podľa programu, ktorý bol členom VV SZTPŠ zaslaný v pozvánke. Ospravedlnil neúčasť P. 

Matiaška a P. Bílika. Privítal členov KK SZTPŠ. 

 

Pred samotným rokovaním VV poprosil M. Čambala, aby predstavil novú štruktúru práce 

sekretariátov SZTPŠ a SPV. Nová štruktúra sa intenzívne pripravovala posledný rok v spolupráci 

s p. Čambalom. V záverečnej fáze boli prizvaní aj P. Bílik a M. Čapla. 

 

M. Čambal – v krátkosti predstavil prítomným spoločnú štruktúru sekretariátov SZTPŠ a SPV. 

Tvorila sa za účelom čo najväčšej efektívnosti práce oboch sekretariátov a aby sa vytvoril 

moderný systém riadenia našich organizácii. V novej štruktúre sú tri oddelenia – oddelenie 

podpory riadenia, oddelenie športu a oddelenie mládeže a vzdelávania. Na čele jednotlivých 

oddelení sú M. Čambal, M. Čapla a P. Bílik.(viď príloha). 

 

J. Riapoš – na základe nového zákona o športe je partnerom pre MŠVVaŠ SR. Bohužiaľ máme 

v súčasnosti len málo informácii a nie je ani úplne jasný postup financovania zdravotne 

znevýhodnených. Zatiaľ všetky financie idú na SPV. Následne sa financie prerozdeľujú 

jednotlivým organizáciám, ktoré sú uvedené v zmluve. Problémom je, že sa financie majú posielať 

aj nečlenským organizáciám. Po schválení zákona o športe musíme vynakladať oveľa väčšie 

finančné prostriedky na administratívu. Zo zákona máme povinnosť vykonať audit. Aj vzhľadom 

na všetky tieto skutočnosti muselo prísť k organizačným zmenám. Zatiaľ sme na začiatku a rok 

2017 bude rokom skúšobným ako tieto zmeny ovplyvnia chod SZTPŠ a SPV. V tomto roku 

musíme zvolať aj VZ SZTPŠ. Pripravované zmeny sa budú môcť aplikovať pre vsetky členské 

organizácie SPV. SZTPŠ fungoval doteraz samostatne a niekedy sa zle prezentovalo, že sa má 

zlúčiť s SPV. Ide len o čoraz bližšiu spoluprácu a SZTPŠ ostane nezávislou organizáciou. 

Problémy majú však organizácie nevidiacich a mentálne postihnutých športovcov 

 

J. Riapoš – poďakoval M. Čambalovi za prezentáciu a začal rokovanie VV SZTPŠ 

 

2. Kontrola zápisnice a úloh  

 

Predseda SZTPŠ skonštatoval, že k zápisnici neboli vznesené žiadne pripomienky. Nakoľko sa 

jednal o VV tesne pred VZ SZTPŠ, neboli žiadne úlohy. 

 



3. Návrhy na: reprezentačné družstvá, reprezentačných trénerov, zloženie realizačných 

družstiev a zloženie ŠTK 

 

M. Čapla – ešte pred predložením návrhu požiadal o schválenie predloženej úpravy SZTPŠ 

smernice č. 3 – štatút športovo-technickej komisie. 

 

J. Riapoš dal hlasovať 

 

Za: 3  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

M. Čapla - predložil členom VV SZTPŠ návrh na jednotlivé reprezentačné družstvá, 

reprezentačných trénerov, zloženie realizačných družstiev a ŠTK tak ako ich dostal od predsedov 

ŠTK a reprezentačných trénerov. 

 

J. Riapoš – hlasovať sa bude tak, že sa prečíta kompletný návrh a po jeho pripomienkovaní sa 

bude hlasovať za všetky športové odvetvia spoločne. 

 

B. Režňák – požiadal doplniť do cyklistiky za reprezentanta O. Strečka 

 

Po doplnení O. Strečka dal J. Riapoš hlasovať. 

 

Za: 3  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

J. Riapoš – je potrebné schválený návrh publikovať na našej internetovej stránke. 

 

M. Čapla – informoval o úmrtí dlhoročného predsedu ŠTK volejbalu a rozhodcu D. Dovičoviča. 

 

4. Rozpočet 

 

J. Riapoš – zatiaľ máme len zmluvu na top športovcov. Predpokladá, že v tomto roku by sa 

dotácie mohli pohybovať okolo 1.000.000,00 €. Stále nevieme ako pôjde v tomto roku 

financovanie. Filozofia pri tvorbe rozpočtu vychádzala z toho, aby sme podporili tie športové 

odvetvia, ktoré nám prinášajú čo najviac medailí, ale súčasne nezabudli ani na menej úspešné 

športy. Curling už má isté miesto na ZPH v Pjongčangu a je nutné zabezpečiť čo najlepšiu 

prípravu. Ďalšou prioritou sú športy, ktoré majú v tomto roku MS či ME. Bohužiaľ sa už niekoľko 

rokov trápime s reprezentáciou v tenise na vozíku. Budeme sa snažiť ho ešte navýšiť. 

 

M. Čapla – predstavil návrh rozpočtu pre jednotlivé športové odvetvia a doplnil predsedu 

ohľadom ďalších princípov jeho tvorby. 

 

J. Riapoš dal hlasovať o rozpočte. 

 

Za: 3  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Je potrebné zverejniť rozpočet na našich internetových stránkach a oboznámiť predsedov ŠTK 

s pridelenými dotáciami na ich športové odvetvie 

 

 

 



5. MS družstiev v stolnom tenise 

 

M. Čapla – V súčasnosti máme prihlásených cca 210 hráčov a 90 členov doprovodu. Hotely, hala, 

doprava sú objednané. Vidí však problém v nízkej účasti v niektorých skupinách. Hrozí ich 

spájanie resp. neotvorenie a tým pádom aj menší počet zúčastnených. 

 

J. Riapoš – ešte nie je doriešené financovanie od štátu – dotácia na podujatie. Samo ministerstvo 

nevie, či v tomto roku bude vôbec nejako podporovať podujatia organizované na území SR. 

Budeme sa snažiť prostredníctvom tohto podujatia spropagovať a spopularizovať šport telesne 

postihnutých. 

 

6. Rôzne 

 

J. Riapoš – K dispozícii je k nahliadnutie ročné zúčtovanie, ktoré sme posielali na ministerstvo. 

Budeme žiadať o odklad daňového priznania. Požiadal schváliť ing. Lesayovú za auditorku a aby 

vykonala audit v našom združení. 

 

 J. Riapoš dal hlasovať o tomto návrhu. 

 

Za: 3  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Po diskusii sa členovia VV SZTPŠ rozhodli, že VZ SZTPŠ sa bude konať v novembri. 

 

V. Vadovičová – predniesla žiadosť športovcov ohľadom vypĺňania on-line formulára ADAMS 

pre WADA. 

 

J. Riapoš – ohľadom ADAMS zohrávame len minimálnu úlohu. Môžeme diskutovať s ADA SR 

a navrhnúť, či by sa dali implementovať nejaké zmeny. 

 

M. Čapla – v súčasnej dobe máme v systéme ADAMS len niekoľko športovcov. Väčšina po 

zmenách, ktoré zaviedla ADA SR už v ňom nefiguruje. Podotkol, že ochrana systému v súčasnosti 

má veľkú prioritu, nakoľko dochádza k stratám údajov z WADA. Vie, že je to pre športovcov 

náročné ale nič sa s tým podľa neho nedá robiť. 

 

J. Riapoš – upravené stanovy SZTPŠ boli zaregistrované na Ministerstve vnútra SR. Nakoľko 

hlavná kontrolórka neplánuje v tomto roku školenie kontrolórov, poprosil KK SZTPŠ, aby 

pracovala v takom istom režime ako po minulé roky. V tomto roku sa budeme snažiť o ďalšiu 

úpravu stanov. Takisto plánujeme zvolať rošírené stretnutie reprezentantov, trénerov a ŠTK 

v Piešťanoch. 

 

M. Čapla – predložil na schválenie smernicu SZTPŠ 12/E Interná smernica o vyúčtovaní 

poskytnutých finančných prostriedkov, ktorú vypracovala Ing. E. Šišková. 

 

J. Riapoš dal hlasovať o tomto návrhu. 

 

Za: 3  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

 



M. Čapla – predložil na schválenie vypracované harmonogramy športovej prípravy Top 

športovcov. 

 

J. Riapoš dal hlasovať o tomto návrhu. 

 

Za: 3  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

M. Čapla – informoval, že dva kluby požiadali o členstvo v SZTPŠ. Podľa nových stanov však 

môže nové kluby prijať len VZ SZTPŠ.  

 

J. Riapoš – treba ich prijať, aby sa športovci mohli už v tomto roku zúčastňovať našich podujatí. 

Definitívne stanovisko však dá VZ SZTPŠ. Bude nutné vrátiť sa k starému systému, keď o prijatí 

rozhodoval VV SZTPŠ. 

 

J. Riapoš – poďakoval V. Vadovičovej za úspešnú reprezentáciu, keď na prvých pretekoch SP 

v streľbe získala 4 zlaté medaile a utvoril 4 svetové rekordy. Zároveň sa stala aj športovkyňou 

mesiace, ktorú vyhlasuje IPC. 

 

M. Čapla – spomenul, že J. Metelka získal na MS v dráhovej cyklistike opäť zlatú medailu 

v disciplíne 4km stíhačka (4-krát po sebe) a pridal aj striebro. 

 

7. Záver 

 

J. Riapoš – Poďakoval všetkým za účasť. 

 

 

Zapísal: M. Čapla 

 

 

Overil:  R. Ďurkovič 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 01/03/2017 

 

VV SZTPŠ 

 

A. Berie na vedomie 

 

a) informácie ohľadom novej štruktúry sekretariátov SZTPŠ a SPV 

b) zápisnicu z 25. 11. 2016 

c) návrh na úpravu SZTPŠ Smernice č.3 – Štatút športovo-technickej komisie 

d) návrh na zloženie reprezentačných družstiev, reprezentačných trénerov, zloženie ŠTK 

a zloženie realizačných družstiev 

e) informáciu o rozpočte na rok 2017 

f) informáciu ohľadom MS družstiev s stolnom tenise 

g) žiadosť športovcov ohľadom systému ADAMS 

h) informáciu o registrácii upravených stanov na MV SR 

i) návrh na SZTPŠ Smernicu č. 12/E – Interná smernica o vyúčtovaní poskytnutých 

finančných prostriedkov 

j) harmonogramy športovej prípravy Top športovcov 

 

B. Schvaľuje 

 

a) úpravu SZTPŠ Smernice č. 3 – Štatút športovo-technickej komisie 

b) zloženie reprezentačných družstiev, reprezentačných trénerov, zloženie realizačných 

družstiev a zloženie ŠTK na rok 2016 (zoznam v prílohe zápisnice) 

c) rozpočet športových odvetví SZTPŠ na rok 2017 

d) Ing. Lessayová na vykonanie auditu v SZTPŠ 

e) SZTPŠ Smernicu č. 12/E – Interná smernica o vyúčtovaní poskytnutých finančných 

prostriedkov 

f) harmonogramy športovej prípravy Top športovcov 

 

C. Ukladá 

 

a) Zverejniť na internetových stránkach schválenú reprezentáciu na rok 2017 

 

T: do 1. 4. 2017     Z: P. Bílik 

 

b) Zverejniť na internetových stránkach schválený rozpočet pre športové odvetvia na rok 

2017 

 

T: do 1. 4. 2017     Z: P. Bílik 

 

c) Informovať predsedov ŠTK o rozpočte na športové odvetvie 

 

T: do 1. 4. 2017     Z: M. Čapla 

 

d) Informovať štatutárov klubov o zmene Smernice č.3 a novej Smernice č. 12/E 

 

T: do 1. 4. 2017     Z: M. Čapla 

 



e) Uverejniť novú štruktúru sekretariátov SZTPŠ a SPV na internetových stránkach 

 

T: do 1. 4. 2017     Z: M. Čapla 

 

 


